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Abstract (en)
Walking shoe permitting generalised and uniform support for the foot, while giving it the necessary freedom of movement. Shoe in which the front
part (1) of the upper has the general shape of a clog and the rear part (2) of the shoe has, in its lower part, a buffer (3) corresponding to the part in
contact with the bottom of the heel of the foot, this buffer (3) being surmounted by a gusset (4) extending as far as the vicinity of the upper end of the
shoe and corresponding to the part in contact with the Achilles' tendon of the ankle, and which is equipped with lacing elements formed by a loop (9)
and rings (6,7). <IMAGE>

Abstract (fr)
Chaussure, en particulier pour la randonnée, permettant un maintien généralisé et uniforme du pied, tout en lui conférant la liberté de mouvement
nécessaire. Chaussure, caractérisée en ce que la partie avant (1) de l'empeigne, présente la forme générale d'un sabot et la partie arrière (2) de
la chaussure présente, dans sa partie inférieure, un butoir (3) correspondant à la partie en contact avec le bas du talon du pied, ce butoir (3) étant
surmonté par un soufflet (4) s'étendant jusqu'à proximité de l'extrémité supérieure de la chaussure et correspondant à la partie en contact avec le
talon d'achille de la cheville, et en ce qu'elle est équipée d'éléments de laçage formés par un passant (9) et des anneaux (6, 7).
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